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OBČINA T I Š I N A 
OBČINSKI SVET 
 

Z A P I S N I K 
18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA,  

ki je bila v četrtek, 17.06.2021 ob 17.00 uri v telovadnici Osnovne šole Tišina 
 
K TOČKI 1 
 
POZDRAV IN UGOTOVITEV NAVZOČNOSTI 
 
Sejo je vodil Franc HORVAT, župan občine Tišina (v nadaljevanju: župan). Pričel je s sejo in pozdravil vse 
prisotne. Župan je v začetku seje ugotovil, da je občinski svet sklepčen, saj je bilo na seji prisotnih 13 članov 
občinskega sveta. Na seji so bili prisotni naslednji člani občinskega sveta: Miro BERKE, Oto FLISAR, Ivan 
HORVAT, Rudolf HORVAT, Milan KAROLI, Petra KNAUS, Danijel KOLMAN, Franc KOVAČ, Štefan KRANČIČ, 
Anton LAPOŠI, Viktor OBAL, Franc PERTOCI in Marija PRELEC. Opravičeno odsotna sta bila član občinskega 
sveta Danijel KOVAČ in članica občinskega sveta Gina KULIČ. 
 
 
OSTALI PRISOTNI: 
mag. Milan BALAŽIC   - predsednik Nadzornega odbora občine Tišina 
Damjan FICKO    - predsednik odbora vaških skupnosti 
mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ - direktorica občinske uprave 
Matejka LENARČIČ   - računovodkinja 
Stanka HAUKO    - zapisnikarica 
Saša ĆOSIĆ    - TV Radgona 
 
Seja je bila posneta na DVD, ki se hrani v arhivu občine. 
 
 
K TOČKI 2 
 
ŽUPAN je podal dnevni red za 18. redno sejo OS občine Tišina in ga dal v razpravo. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog dnevnega reda na glasovanje. 
Člani Občinskega sveta so  soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji  
 
DNEVNI RED 18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA: 

 
1. Pozdrav in ugotovitev navzočnosti 
2. Obravnava in sprejem dnevnega reda 18. redne seje OS občine Tišina 
3. Obravnava in sprejem zapisnika 17. redne seje in 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
4. Poročilo o izvršitvi sklepov 17. redne seje in 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina 
5. Obravnava in potrditev skupne liste kandidatov za volitve članov Razvojnega sveta Pomurske regije 

2021 – 2027  
6. Predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec pri Osnovni 

šoli Tišina 
7. Predlog Sklepa o podelitvi občinskih priznanj Občine Tišina za leto 2020 
8. Predlog Sklepa o podelitvi športnih priznanj Občine Tišina za leto 2020 
9. Podaja soglasja k zadolžitvi Zdravstvenega doma Murska Sobota za nabavo osnovnega sredstva 

vozilo Volkswagen GV Caddy 5, 2.0 TDI 
10. Letno poročilo o izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2020 
11. Poročilo Nadzornega odbora občine Tišina o opravljenem nadzoru Komunalna ureditev Murski 

Črnci – ulica do ČN – II. faza 
12. Obravnava Zahteve za ureditev in asfaltiranje ceste do stanovanjske hiše na naslovu Gradišče 68a 
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13. Tekoča problematika 
14. Vprašanja in pobude 

 
 
K TOČKI 3 
 
OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE IN 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA  
 
Pri tej točki je župan dal v razpravo zapisnik 17. redne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 179:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 17. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
Z DNE 22.04.2021 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
V nadaljevanju je župan dal v razpravo zapisnik 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
Župan je povabil prisotne k razpravi.  
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je g. župan zaključil z razpravo in dal predlog na glasovanje. Člani Občinskega 
sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 180:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA ZAPISNIK 3. IZREDNE REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE 
TIŠINA Z DNE 18.05.2021 V PREDLOŽENI VSEBINI.  
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 4 
 
POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 17. REDNE SEJE IN 3. IZREDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE TIŠINA 
 
ŽUPAN je podal poročilo o izvršitvi sklepov 17. redne seje in 3. izredne seje občinskega sveta občine Tišina. 
 
 
K TOČKI 5 
 
OBRAVNAVA IN POTRDITEV SKUPNE LISTE KANDIDATOV ZA VOLITVE ČLANOV RAZVOJNEGA SVETA 
POMURSKE REGIJE 2021 - 2027 
 
Obrazložitev je podal župan. V nadaljevanju je predlagal, da se v komisijo za tajno glasovanje predlagata 
Oto FLISAR in Ivan HORVAT. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 9) sprejeli naslednji 
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S K L E P št. 181: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG, DA SE V KOMISIJO ZA TAJNO GLALSOVANJE 
IMENUJETA OTO FLISAR IN IVAN HORVAT. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
Sledilo je tajno glasovanje. 
 
ŽUPAN je po ugotovitvi rezultatov podal poročilo o izidu glasovanja. Razdeljenih je bilo 13 glasovnic, 
oddanih je bilo 13 glasovnic, neveljavna je bila 1 glasovnica. 
 
Ugotovljeno je bilo, da so člani občinskega sveta (13 prisotnih, ZA = 12, PROTI = 1) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 182: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA POTRJUJE SKUPNO LISTO KANDIDATOV ZA VOLITVE ČLANOV 
RAZVOJNEGA SVETA POMURSKE REGIJE 2021 – 2027. 
Sklep je bil sprejet. 
 
 
K TOČKI 6 
 
PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH PRAVILNIKA O SPREJEMU OTROK V VRTEC PRI 
OSNOVNI ŠOLI TIŠINA 
 
Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec pri 
Osnovni šoli Tišina in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava in sprejme v predlagani vsebini. 
 
Petra KNAUS, predsednica statutarno pravne komisije je povedala, da je komisija obravnavala predlog 
Pravilnika o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec pri Osnovni šoli Tišina. Mnenja 
je, da je predlagani Pravilnik o spremembah in dopolnitvah Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec pri Osnovni 
šoli Tišina skladen z veljavno zakonodajo in kot tak primeren za obravnavo in sprejem, z naslednjo 
spremembo: 
- določilo 2. člena predloga Pravilnika o spremembi in dopolnitvi Pravilnika o sprejemu otrok v vrtec pri 

Osnovni šoli Tišina, naj se spremeni tako, da se beseda »odlok« nadomesti z besedo »pravilnik«.   
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 12) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 183: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA PREDLOG PRAVILNIKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH 
PRAVILNIKA O SPREJEMU OTROK V VRTEC PRI OSNOVNI ŠOLI TIŠINA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
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K TOČKI 7 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI OBČINSKIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podal g. Franc PERTOCI, predsednik Komisije za priznanja in nagrade. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 
 

S K L E P št. 184:  
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA PRIZNANJA OBČINE TIŠINA 
ZA LETO 2020: 
- ZAHVALNA LISTINA SE PODELI KRISTINI DAJČAR IZ VANČA VASI, 
- PRIZNANJE OBČINE TIŠINA SE PODELI CVETKI NJIVAT IZ TIŠINE. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 

 
K TOČKI 8 
 
PREDLOG SKLEPA O PODELITVI ŠPORTNIH PRIZNANJ OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev je podal predsednik komisije g. Miro BERKE. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je župan zaključil z razpravo in dal predlog sklepa na glasovanje. Člani 
občinskega sveta so soglasno (13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji sklep:  
 

S K L E P št. 185: 
 
OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP, DA SE PODELIJO NASLEDNJA ŠPORTNA PRIZNANJE 
OBČINE TIŠINA ZA LETO 2020:  
- NAJ ŠPORTNIK OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: ALJAŽ NOVAK IZ GEDEROVEC, 
- NAJ ŠPORTNA EKIPA OBČINE TIŠINA – 1. NAGRADA: STRELSKO DRUŠTVO KOLOMAN FLISAR TIŠINA, 
- PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: DAŠA STOJKO IZ MURSKIH ČRNEC, 
- PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: NIKA NOVAK IZ GEDEROVEC, 
- PERSPEKTIVNA ŠPORTNICA OBČINE TIŠINA: NIKA BENKIČ IZ VANČA VASI. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 9 
 
PODAJA SOGLASJA K ZADOLŽITVI ZDRAVSTVENEGA DOMA MURSKA SOBOTA ZA NABAVO OSNOVNEGA 
SREDSTVA VOZILO VOLKSWAGEN GV CADDY 5, 2.0 TDI 
 

Obrazložitev je podala direktorica občinske uprave mag. Mateja KRIZMANIČ TELKEŠ. 
 
Miro BERKE, predsednik odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti je povedal, da je 
odbor obravnaval predlog sklepa o soglasju k zadolžitvi Zdravstvenega doma Murska Sobota za nabavo 
osnovnega sredstva vozila Volkswagen GV Caddy 5, 2.0 TDI in predlaga občinskemu svetu, da ga obravnava 
in sprejme v predlagani vsebini. 
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ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Prijav k razpravi ni bilo, zato je dal župan predlog sklepa na glasovanje. Člani občinskega sveta so soglasno 
(13 prisotnih, ZA = 13) sprejeli naslednji 

S K L E P št. 186: 
 

OBČINSKI SVET OBČINE TIŠINA SPREJEMA SKLEP O SOGLASJU K ZADOLŽITVI ZDRAVSTVENEGA DOMA 
MURSKA SOBOTA ZA NABAVO OSNOVNEGA SREDSTVA VOZILA. 
Sklep je bil sprejet soglasno. 
 
 
K TOČKI 10 
 
LETNO POROČILO O IZVAJANJU JAVNE SLUŽBE OSKRBE S PITNO VODO ZA LETO 2020 
 
Obrazložitev k tej točki je podala računovodkinja Mateja LENARČIČ. 
 
Milan KAROLI, predsednik odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe je povedal, 
da se je Odbor za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe seznanil z Letnim poročilom o 
izvajanju javne službe oskrbe s pitno vodo za leto 2020 in predlaga, da ga občinski svet obravnava in se z 
njim seznani. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
Razprave ni bilo. 
 
 
K TOČKI 11 
 
POROČILO NADZORNEGA ODBORA OBČINE TIŠINA O OPRAVLJENEM NADZORU KOMUNALNA UREDITEV 
MURSKI ČRNCI – ULICA DO ČN – II. FAZA 
 
Obrazložitev je podal predsednik Nadzornega odbora mag. Milan BALAŽIC.  
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi sta sodelovala Marija PRELEC in Danijel KOLMAN. 
 
Odgovore na zastavljena vprašanja sta podala župan in direktorica občinske uprave mag. Mateja KRIZMANIČ 
TELKEŠ. 
 
 
K TOČKI 12 
 
OBRAVNAVA ZAHTEVE ZA UREDITEV IN ASFALTIRANJE CESTE DO STANOVANJSKE HIŠE NA NASLOVU 
GRADIŠČE 68A 
 
Obrazložitev je podal župan. 
 
ŽUPAN je povabil prisotne k razpravi. 
 
V razpravi so sodelovali Danijel KOLMAN, Viktor OBAL, Miro BERKE in Štefan KRANČIČ. 
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K TOČKI  13 
 
TEKOČA PROBLEMATIKA 
 
ŽUPAN je podal aktualne informacije in dogajanja v občini: 
- Cesta R2-441/1298 Murska Sobota – Gederovci: S strani izbranega izvajalca nadzora na cesti MS – 

Gederovci smo prejeli obvestilo, da se pričetek del pričakuje v roku 3 mesecev. Do današnjega dne s 
strani DRSI še nismo prejeli obvestila, da je bil zaključen izbor izvajalca del, čeprav je že potekel 3 
mesečni rok za izbor izvajalca. Po preteku roka smo poslali povpraševanje (08.06.2021) glede izbora 
izvajalca in smo prejeli odgovor, da bo odločitev sprejeta v roku 7 dni. Pri tem pa je potrebno povedati, 
da je še trenutno cesta MS - Gederovci tudi obvozna cesta za državno cesto Puconci -  Lemerje, ki je v 
gradnji, rok je 03.07.2021. Po zadnjih informacijah iz občine Puconci pa bi se naj rok za izvedbo te ceste 
podaljšal, kar posledično tudi vpliva lahko vpliva na pričetek del na cesti MS – Gederovci. V času od 
zadnje seje OS sem dobil eno informacijo, zato se sedaj v mojem imenu in v imenu občine Tišina 
zahvaljujem za posredovanje poslancu DZ g. Jožefu Horvat, da je cesto MS – Gederovci uspel uvrstiti 
med prednostne projekte države za l. 2021.  

- Cesta R2-440, Petanjci – Gederovci – Krajna: Oddali smo pripombe na prejete projektno dokumentacijo. 
V pripombah, ki smo jih oddali je tudi predlog možne drugačne ureditve pločnikov, katere je pripravil 
g. Simon Detellbachu. Predlog izgleda teh rešitev je na slikah, v odgovoru na vprašanje svetnika 
Kolmana: Kako se bo kratkoročno rešila problematika ceste Petanjci – Gederovci. Žal DRSI in tudi 
projektanti tako rešitev, ki že obstaja v SLO (Dunajska cesta v Lj) zavračajo. Občina bo poskušala to 
predlagano rešitev, s strokovno pomočjo g. Simona Detellbacha utemeljiti na enem izmed sestankov, 
ki bo sledil z DRS. 

- Nadgradnja Pomurskega vodovoda Sistema B: Po odpremi vseh dokumentov, ki so jih zahtevali (tudi 4. 
Izredna seja OS občine Tišina) se pričakuje odobritev sredstev za projekt Nadgradnje Pomurskega 
vodovoda Sistema B. Po Prejem odločbe se bo nadaljevalo s postopki izbire izvajalca.  

- Uporaba bazenskih kompleksov v Zdravilišču Radenci: promocije zdravja se občanom občine Tišina 
omogoči uporaba bazenskih kompleksov v zdravilišču Radenci po posebnih cenah: 

 CELODNEVNO KOPANJE ZA ODRASLE        6,25 EUR 
 CELODNEVNO KOPANJE ZA OTROKE          4,50 EUR 
 VEČERNO KOPANJE V TRAJANJU 2 UR       3,00 EUR 
 Razliko do polne cene bosta sofinancirali delno občina Tišina iz proračuna in delno podjetje 
 Sava Turizem.  Vse občane občine Tišina, ki boste tovrstno storitev želeli uporabljati 
 obveščamo, da  morate ob prvem prihodu na blagajni bazenskega kompleksa predložiti osebno 
 izkaznico oz. dokument identifikacije in eno osebno fotografijo na podlagi katere Vam bodo 
 izdelali posebno izkaznico. 
- Izvrševanje Proračuna l. 2021: Objavljeni so bili javni razpisi: 

 Javni razpisi za sofinanciranje programov šport, kulture, turizma, socialnovarstvenih programov in 
ostalih programov so zaključeni. Izdane so pogodbe in tudi že izvedena nakazila v skladu s 
pogodbami.   

 Odprt še je javni razpis za pridobitev sredstev iz sprejetega programa ohranjanja in spodbujanja 
razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Tišina za leto 2021 

 Izgradnja ceste do pokopališča Sodišinci: Dela na tej cesti se nadaljujejo. Zaradi vremenskih neprilik 
so bila dela začasno zaustavljena. Trenutno poteka navoz in ureditev spodnjega ustroja ceste. 
Naslednji teden pa bi po izjavah izvajalca naj zaključili z deli na tej cesti (asfalt, bankine, poravnava 
terena na parkirišču pri pokopališču Sodišinci,…). 

 košnja javnih površin (JD) in košnje na pokopališčih se nadaljuje, delo je malo motilo slabo vreme.  
 Žarni zid na Tišini: za postavitev žarnega zida smo izvedli zbiranje ponudb, vendar vse ponudbe 

presegajo zagotovljena sredstva v proračunu občine ( tam za 30%). Žal so se cene v zadnjem pol 
letu zvišale. Zato bo potrebno z rebalansom proračuna zagotoviti dodatna sredstva in šele takrat 
bomo lahko izvedli investicijo žarnega zida. Če bi žarni zid delali lani bi s tistimi cenami prišli skozi.  

 Raztros pepela na pokopališču Tropovci: Na vpogled smo vam prinesli idejno zasnovo ureditve 
raztrosa pepela na pokopališču v Tropovcih. Po potrditvi ideje s strani predstavnikov vaških 
odborov je v izdelavi še PZI, ki bo dal tudi projektantsko oceno investicije. Idejna zasnova je t.. na 
mizi. 

http://www.tisina.si/index.php?option=com_content&view=article&id=189&Itemid=170
http://www.tisina.si/index.php?option=com_content&view=article&id=189&Itemid=170
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- Polnjenje bazenov: Ker prihaja poletje, temperature naraščajo in si vedno več ljudi si postavlja bazene 
na domačem dvorišču. Polnjenje bazena je dovoljeno izključno preko domače hišne pipe, kije tudi 
cenovno ugodneje:  

STROŠEK POLNJENJA BAZENA IZ JAVNEGA VODOVODA 

BAZEN - 14 M3   

   

  strošek na m3 z DDV 
stroške polnjenja bazena -

14m3 

voda - cena za Pomurski vodovod 0,6075 8,505 

odvajanje 0,2842 3,9788 

čiščenje 0,8083 11,3162 

okoljska dajatev 0,0528 0,7392 

SKUPAJ   24,5392 

   

  strošek na m3 z DDV 
stroške polnjenja bazena -

14m3 

voda - cena za Režijski obrat 0,5589 7,8246 

odvajanje 0,2842 3,9788 

čiščenje 0,8083 11,3162 

okoljska dajatev 0,0528 0,7392 

SKUPAJ   23,8588 

 
Prevoz vode z gasilsko cisterno pa vas lahko stane do 70€/14m3 (cena prevoza vode z gasilsko cisterno znaša 
5 €/m3 =25 €/5 m3, skupaj za 14 m3 nanese 70 €).Ta bazenska voda mora se po končni uporabi speljati v 
kanalizacijo. Z količinami kemikalij za vzdrževanje kvalitete vode za 2 – 3 mesece bi se onesnažila podtalnica. 
Govora je 10 – 30 kratni večji koncentraciji klora ( gledano navodila proizvajalca za bazene).  
- Delo občinske uprave: Še vedno imamo dve odsotnosti na OU. Znotraj OU smo dela in naloge 

porazdelili, tako da bomo poskušali opravit vse naloge. Zato bo mogoče kje kak časovni zamik zato 
prosimo vse občanke in občane za razumevanje.  

- Dopis Saubermacher&Komunala: S strani koncesionarja smo prejeli dopis glede predloženega 
elaborata. Dopis OS posredujemo v vednost.  

- Obvestilo o ovadbah: občinski svet seznanjam, da sta bili proti občini oz. meni kot odgovorni osebi 
vloženi dve ovadbi. Prva je bila podana anonimna prijava za projekt Agromelioracja. Ovadba je bila s 
strani policije in tožilstva zavržena. Druga ovadba pa je bila podana za projekt parkirišče Gradišče! Tudi 
ta ovadba je bila s strani policije in tožilstva zavržena. To ovadbo pa je podala, kot piše v sklepu, Marija 
Prelec, svetnica občinskega sveta Občine Tišina. To omenjam zato, da ob manjku dveh sodelavcev že 
več kot leto dni ( ena odsotnost je od marca 2020, druga pa od maja 2020), nam take in podobne zadeve 
še nalagajo dodatno delo, kar pomeni, da bo še večji časovni zamik za ostale zadeve. Pri takih in 
podobnih zadeva so roki, za pripravo dokumentacije za policijo in tožilstvo.  

- Smeti v kontejnerjih na pokopališčih: Žal kljub možnosti, ki jo imamo v občini Tišina, da se kosovni 
odpadki med letom lahko odložijo v Zbirni center na Petanjcih., se nam še naprej pojavljajo odloženi 
kosovni odpadki v kontejnerjih na pokopališčih. Kažem zadnji primer iz pokopališča Sodišinci. Slike sem 
sam posnel in sem tudi pogledal, kaj je bilo odloženo. Skoraj 90% teh odpadkov bi lahko bilo odloženo 
ali v zbirnem centru na Petanjcih ali pa v posode oz. vreče, ki jih imamo občani doma. Dodal bi, da je 
strošek Zbirnega centra na Petanjcih že vračunan v položnico, ki jo prejmemo vsak mesec. Tako odloženi 
odpadki pa povzročajo dodatne stroške za odvoz mešanih odpadkov iz pokopališč in višajo stroške 
vzdrževanja pokopališč. 
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K TOČKI 14 
 
VPRAŠANJA IN POBUDE 
 
Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Danijela KOLMAN na naslednje vprašanje: da se mu posreduje 
za zadnjih šest let vsa izplačila članov odborov in komisij ter nadzornega odbora. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen in v nadaljevanju dopolnil svoje vprašanje: Koliko 
je v zadnjih šestih letih dobil izplačano predsednik nadzornega odbora in predsednik odbora vaških 
skupnosti za udeležbo na sejah občinskega sveta. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na vprašanje člana občinskega sveta Štefana KRANČIČ na naslednje vprašanje: Koliko stane na 
obroke priključek na kanalizacijsko omrežje? 
 
Štefan KRANČIČ je bil s podanimi odgovori zadovoljen. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN: Dobeseden prepis magnetograma, kjer je 
spoštovani g. Kovač obrazlagal kako člani odbora vaških skupnosti obravnavajo in ocenjujejo njegovo delo. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. Prosil je še za kopijo zapisnika iz dotične seje. 

 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Zakaj potok 
Mokoš ne teče? Naj se pridobi soglasje od lastnikov parcel, da bi se očistilo. 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 
V nadaljevanju je podal predlog, da se naj prouči možnost, da bi se sprejel sklep, da kateri so lastniki tega, 
da so dolžni to počistiti, v kolikor tega ne naredijo, počisti občina na stroške lastnika. 
 
Župan je pojasnil, da je predlog zelo dober, vendar je v bistvu neuresničljiv iz tega razloga, ker nadzor izvaja 
inšpektorat za okolje in prostor, ki je v bistvu znotraj tega ministrstva. Druga zadeva, ki je zelo vprašljiva je, 
da občina mora dobiti soglasje lastnika, da bo šla in to naredila, potem mu bo pa izstavila račun. Sam osebno 
ni proti tej ideji. Mi pritiskamo na direkcijo, da direkcija začne s temi postopki, ker ima možnost in tudi 
pristojnost.  
 
V nadaljevanju je Danijel KOLMAN podal pobudo, če se še ne more fizično nič narediti se naj, ko se bodo  
pošiljale položnice za vodo, naj na hrbtni strani napiše, da so lastniki priobalnih zemljišča dolžni sami 
zagotavljati odstranjevanje odvečne zarasti na bregovih, odstranjevanje plavja (odpadlega listja in drugih 
plavajočih predmetov), odpadkov in drugih opuščenih ter odvrženih predmetov in snovi z vodnih ter 
priobalnih zemljišč. Pa tudi na občinski strani se naj obvestilo objavi. 
 
Župan je povedal, da se bo pobuda upoštevala. 

 
*     *     *     *     * 

 
Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Zakaj se v 
Zatonu, ko se je delala izmera, ni naredila izmera celotne ceste? Kako to, da se je občina odločila za to, da 
bo to financirala. 
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Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Odgovor na zahtevo člana občinskega sveta Danijela KOLMAN in sicer na naslednje vprašanje: Kako se bo 
kratkoročno rešila problematika ceste Petanjci – Gederovci? 
 
Danijel KOLMAN je bil s podanim odgovorom zadovoljen. 
 

*     *     *     *     * 
 

Danijel KOLMAN je izpostavil problem odpiranja oken v telovadnici OŠ Tišina. Prosil je, da se naj na g. 
ravnatelju napiše dopis in sicer, kako je zagotovljeno prezračevanje v telovadnici. V nadaljevanju je še 
izpostavil tudi problematiko tekaške steze pri šoli.  
 
Danijel KOLMAN je zastavil naslednja vprašanja: 
- Zakaj pri sklepu številka 176 ni zapisano naslednje, kot je predlagal: »Aktivno stanje pa se zagotavlja z 

odvzemom vode za potrebe gasilcev.« 
- Kakšno korist ima g. župan od g. Dervariča, direktorja podjetja Saubermacher-Komunala, da ko pride, 

ga vedno zagovarja in podpira podražitve? (vprašanje občana) 
- Kateri so bili ukrepi g. župana, da bi bile storitve odvoza smeti cenejše? (vprašanje župana) 
 
Župan je glede podjetja Saubermacher-Komunala pojasnil, da se gre za pogodben odnos. Spraševal se je 
kdo bi odgovarjal na primer, ko Saubermacher-Komunala ne bi odpeljal enega odvoza smeti. Na upravo 
dobivamo vprašanja občanov, zakaj odvoz papirja še ni bil odpeljan takoj zjutraj in je bil odpeljan kakih dve 
uri pozneje, kje tako dolgo hodijo. Mi imamo koncesijo, sam osebno samo to zagovarja. Se pravi, da se od 
nas odpelje tisto, kar mi nočemo imeti ter da je to urejeno v skladu s pravili. Kar se pa tiče te cene, ki je bila 
predlagana, to ni standard ampak je nadstandard/luksuz. V občini Tišina je devet stanovanj, ki nima enega 
m2 okrog stanovanja, to je PSO, vsi ostali imajo vsaj neki m2 mesta, da bi si lahko naredili kompostnik. Ampak 
lažje je kontejner ven odpeljati in plačati. Ta luksuz pa bo sedaj verjetno šel iz občinskega proračuna. Če so 
neka pravila, se jih je potrebno v državi držati. Ne pa misliti, da smo mi največji organ in zadevo populistično 
rešiti. Realno je, da je dvig cene povzročil CEROP. Korist občine je, da se redno naredi odvoz vseh vrst 
odpadkov. Nihče od članov občinskega sveta pa se ni spraševal kaj je z revizijo računskega sodišča glede 
poslovanja CEROP. Če se neke zaveze podpišejo, se jih je potrebno držati.  
Na ostala vprašanja bodo podani pisni odgovori. 

 
*     *     *     *     * 

 
Viktor OBAL je podal pobudo, da se dopis podjetja Saubermacher-Komunala pošlje vsakemu gospodinjstvu 
v občini, da si občani lahko pogledajo ter ustvarijo svoje mnenje. 

 
*     *     *     *     * 

 
Marija PRELEC je opozorila na površno porezano ograjo na pokopališču v Murskih Črncih. V nadaljevanju jo 
je zanimalo kako je s košnjo trave na kolesarski stezi od Petanjcev do Satahovec ob Muri. Kdo je za to 
zadolžen, kajti tam trava še letos ni bila pokošena.  
 
Župan je glede košnje na stezi ob Muri povedal, da se je letos tam trava že najmanj trikrat pokosila. Kar se 
pa tiče sprehajalne poti, pa ni zadolžena za košnjo občina ampak direkcija za vode, ker vse te poti potekajo 
po državnih zemljiščih znotraj vodnega sveta reke Mure. To zadevo občina toliko vzdržuje, da ne rase 
metrska trava. Je kar nekaj takih površin, obenem tudi nasip na Kučnici. Kar se tiče rezanja ograje na 
pokopališču je povedal, da je v Murskih Črncih specifika ta, da je ta ograja zrasla precej na široko in če se 
poreže ravno, bo »plešasta« oziroma bo vmes suha, bilo bi jo potrebno izsekati ter zasaditi na novo.  

 
*     *     *     *     * 
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Oto FLISAR je opozoril na bankine na Krajni od hišne št. 1 pa do glavne ceste, ki so katastrofalne. Zadeva se 
naj pogleda, saj so bankine že nižje za več kot 10 cm od asfalta, pa še cesta je ozka. Podal je pobudo, da se 
naj zadeva uredi. 
 
Župan je povedal, da se bo zadeva pogledala. 

 
 
 
 
18. redna seja občinskega sveta občine Tišina se je zaključila ob 19.20 uri. 
 
 
 
Zapisala        Občinski svet občine Tišina 

Stanka HAUKO                               Franc HORVAT 


